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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

 

Protokół nr VI/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia  

wraz z Komisją  Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego  

 

 

Posiedzenie w dniu 28 października 2024  

Obrady rozpoczęto 28 października 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:44 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków Komisji Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia. 

Obecni: 

1.Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Renata Heda 

5. Alicja Isalska 

6. Grzegorz Jędrzej 

7. Ireneusz Licznar 

8. Witold Rygorowicz 

9. Bartosz Trytek 

10. Jacek Urbański 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego. 

Obecni: 

1. Leszek Czereba 

2. Alicja Isalska 

3. Grzegorz Jędrzej 

4. Ireneusz Licznar 

5. Bartosz Trytek 

6. Jacek Urbański 

7. Wiesław Zawiślak 

 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i 

Porządku Publicznego – Leszek Czereba, Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Zdrowia Bartosz Trytek. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz 

Wiesław Kopterski, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Sekretarz Gminy Marek Radom, 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, Naczelnik 
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Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych Lidia Pawlikowska – Ozimek, Dyrektor Agencji 

Sportu i Promocji Małgorzata Halek 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu sierpniu. 

Przewodniczący Komisji Bartosz Trytek poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Zdrowia odbytego w miesiącu sierpniu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Zdrowia odbytego  

w miesiącu sierpniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

 

Przewodniczący Komisji Leszek Czereba poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego odbytego w miesiącu 

sierpniu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

odbytego w miesiącu sierpniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

c) Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu wrześniu 

Przewodniczący Komisji Bartosz Trytek poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Zdrowia odbytego w miesiącu wrześniu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Zdrowia odbytego  

w miesiącu wrześniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

 

Przewodniczący Komisji Leszek Czereba poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego odbytego w miesiącu 

wrześniu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

odbytego w miesiącu wrześniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku szkolnym 

2023/2024 (druk nr 120) 

Informacje zawarte w druku omówiła Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych  

Lidia Pawlikowska – Ozimek.  

Radny Ireneusz Licznar poruszył kwestię kosztów jednostkowych w przeliczeniu na ucznia  

w poszczególnych placówkach. Zapytał również o zwiększenie środków o kwotę 130 000 zł 

w dziale 855 rozdziale 85516 – z czego ono wynika? 

Naczelnik Wydziału Lidia Pawlikowska – Ozimek wyjaśniła, że środki zostały przesunięte 

z wynagrodzenia nauczycieli na opiekę żłobkową. Nie wynika to z dodatkowego zatrudnienia 

tylko z konieczności zabezpieczenia środków na wykonanie planu finansowego na 2024 rok.   

Radna Alicja Isalska poruszyła problem frekwencji wśród uczniów. Oznajmiła, że są osoby, 

które na dzień dzisiejszy mają 37% obecności. Zapytała co w takiej sytuacji mogą zrobić 

nauczyciele? Dodała, że niektóre dzieci są zapisane do szkoły tylko po to, aby rodzić mógł 

pobierać świadczenia.  

Zastępca Burmistrza Wiesław Kopterski  oznajmił, że faktycznie problem jest spory. W 

związku z tym, że w naszym kraju jest obowiązek szkolny można na rodziców nakładać kary, 

jednak wiadomo jak to wygląda w praktyce. Największy wpływ na dzieci powinni mieć 

rodzice. 

Radna Renata Heda poruszyła kwestię „straty” na kwotę 1 360 000 zł na działalności 

żłobkowej. Zapytała czy wynika to z braku dofinansowania działalności żłobkowej?  

Naczelnik Wydziału Lidia Pawlikowska – Ozimek oznajmiła, że gmina finansuje 

działalność żłobków. Opłata za żłobek w skali miesiąca wynosi 200 zł. Daje to kwotę około 

100 000 zł wpływów na dwa oddziały, a wydatki gmina ponosi na kwotę około 1 300 000,00 

zł. Różnica finansowana jest przez Gminę. Gmina nie otrzymuje dotacji do działalności 

oddziałów żłobkowych. Stąd temat planów powstania żłobka, na które gmina mogłaby 

uzyskać większe wpływy do budżetu. Ponadto brak żłobka nie daje możliwości sfinansowania 

dodatków motywacyjnych dla opiekunek żłobkowych. 

Przewodniczący Komisji Oświaty Bartosz Trytek zapytał o fundusz pomocy Ukrainie i nie 

wykorzystane z tego funduszu środki. Czy pieniądze te przepadają czy zostają przesunięte na 

inne rzeczy? 

Skarbnik Wioleta Zator odpowiedziała, że środki te przechodzą jako nadwyżka na rok 

kolejny. Są to środki związane ze szczególnymi zadaniami. 

Radny Grzegorz Jędrzej odnośnie absencji dzieci w szkołach podstawowych wyraził 

zdanie, że w regulaminach szkół powinien być jasny zapis odnośnie konsekwencji, które będą 

musieli ponieść rodzice w przypadku częstego opuszczania zajęć przez dzieci. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku 

szkolnym 2023/2024 (druk nr 120) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 
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BRAK GŁOSU (1) 

Marek Bień 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

3. Gospodarka finansowa 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 121) 

Informacje zawarte w druku omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

Radny Jacek Urbański zapytał o pkt. 15 uzasadnienia: W wyniku braku realizacji niektórych 

wydarzeń i imprez sportowych spowodowanych sytuacją popowodziową dokonuje się 

przesunięcia w planie wydatków ASiP w Prudniku tj.: 

- zmniejszenie w dziale 926 rozdziale 92601 o kwotę 34.000,00zł 

- zmniejszenie w dziale 926 rozdziale 92605 o kwotę 106.000,00zł 

- zwiększenie w dziale 750 rozdział 75075 o kwotę 50.000,00zł 

- zwiększenie w dziale 926 rozdział 92601 o kwotę 120.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup 

kontenerów modułowych służących do stworzenia tymczasowego zaplecza magazynowego 

na Stadionie Miejskim w Prudniku przy ul. Kolejowej 7.  

Zapytał jakie to imprezy nie zostały zrealizowane? 

Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek oznajmiła, że z przyczyn 

niezależnych nie udało się zorganizować Memoriału Szozdy oraz Biegu Prymasowskiego. 

Odnośnie zwiększenia w dziale 926 rozdział 92601 o kwotę 120.000,00 zł z przeznaczeniem 

na zakup kontenerów modułowych służących do stworzenia tymczasowego zaplecza 

magazynowego na Stadionie Miejskim w Prudniku przy ul. Kolejowej 7 dyrektor wyjaśniła, 

że z otrzymanej ekspertyzy wynika, iż koszt remontu istniejącego budynku przewyższa koszt 

budowy nowego. Opisała jak aktualnie wygląda sytuacja budynku. Oznajmiła, że na chwilę 

obecną Agencja zmuszona jest do postawienia zaplecza kontenerowego, gdyż lada moment 

dotrze sprzęt lekkoatletyczny zakupiony w ramach I etapu remontu stadionu sportowego. 

Wobec powyższego dwa kontenery będą kontenerami magazynowymi, natomiast trzeci 

będzie wyposażony w zaplecze sanitarne, a w przyszłości kontenery zostaną wykorzystane na 

obiektach wiejskich.  

Radny Ireneusz Licznar zwrócił uwagę na oświetlenie stadionu przy ulicy Włoskiej.  

Wyraził zdanie, że niewyobrażalnym jest, aby na stadionach miejskich nie było oświetlenia.  

Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek poinformowała, że ASiP jest w 

posiadaniu całej dokumentacji, a projekt zadania została wpisana do budżetu na rok przyszły, 

a jego realizacja jest uzależniona od tego czy środki zostaną przyznane Agencji.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 121) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
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Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Renata Heda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 (druk nr 122) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 (druk nr 122) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Renata Heda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 

gruntów, budynków i budowli, które zostały dotknięte skutkami powodzi w 2024 r. 

stanowiących pomoc de minimis dla przedsiębiorców na terenie Gminy Prudnik (druk nr 123) 

Radny Leszek Czereba zapytał czy wiadomo już jaka to może być szacunkowo kwota? 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że szacuje się kwotę około 400 000,00 zł. Wszystko 

zależy jednak jaka będzie ilość złożonych wniosków.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości gruntów, 

budynków i budowli, które zostały dotknięte skutkami powodzi w 2024 r. stanowiących 

pomoc de minimis dla przedsiębiorców na terenie Gminy Prudnik (druk nr 123) kolejno 

przez: 
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Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

4. Gospodarowanie mieniem 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk 124) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk 124) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Grzegorz 

Jędrzej, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Ireneusz Licznar 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości i udzielenia 

bonifikaty od ceny nieruchomości na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w 

Prudniku (druk nr 125) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości i udzielenia bonifikaty 
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od ceny nieruchomości na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk 

nr 125) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ireneusz Licznar, Jacek Urbański 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 126) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 126) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Trytek 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 127) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 127) kolejno 

przez: 
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Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 128) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 128) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenów przemysłowych w Prudniku (druk nr 129) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenów przemysłowych w Prudniku (druk nr 129) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



9 

 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej z siedzibą w Prudniku (druk nr 130) 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Marek Radom.  

Radny Grzegorz Jędrzej zapytał jak realnie wygląda realizacja etapu I? 

Sekretarz Marek Radom oznajmił, że największym problemem do rozpoczęcia inwestycji 

jest konieczność pozyskania kredytu przez SIM. Póki co trudno powiedzieć, bo trwają prace 

nad zmianą ustawy.   

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej z siedzibą w Prudniku (druk nr 130) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Ireneusz Licznar 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Ireneusz Licznar 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i 

Gminy Prudnik" (druk nr 131) 

Uchwała głosowana będzie na sesji. 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budowy sztucznego lodowiska w Prudniku 

(druk nr 132) 
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Projekt uchwały omówił inicjator, były radny, Pan Edward Mróz. Omówił cały proces 

tworzenia uchwały oraz wypełniania kolejno punktów procedury uchwałodawczej. 

Radna Grażyna Hołda zapytała jaki jest koszt funkcjonowania lodowiska w skali miesiąca? 

Edward Mróz odpowiedział, że szacunkowy koszt na trzy miesiące to około 100 000,00 zł, 

więc w skali miesiąca będzie to około 33 000,00 zł.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Bartosz Trytek wyraził 

zdanie, że w związku z tym, że Polska jest w czołówce państw zagrożonych otyłością 

stworzenie alternatywnej możliwości spędzenia wolnego czasu jest dobrym pomysłem.    

Radny Marek Bień zapytał o składowanie lodowiska poza sezonem – czy jest jakieś miejsce 

do tego wyznaczone? 

Edward Mróz  oznajmił, że są to zwijane maty zajmujące mało miejsca. Wystarczy 20 m2 

powierzchni, aby zmagazynować lodowisko.  

Radny Grzegorz Jędrzej stwierdził, że widzi potrzebę, aby takie lodowisko powstało w 

Prudniku, tym bardziej, że lodowisko jest mobilne. Dodał, że koszt nie jest aż taki duży i 

gminę stać na tego rodzaju inwestycję, poza tym zawsze można się starać o pozyskanie 

środków z funduszy unijnych.  

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski wyraził zdanie, że również jest za powstaniem 

lodowiska, jednak trzeba na temat patrzeć realnie. Trzeba również trzeba przemyśleć miejsce, 

a którym lodowisko miałoby być usadowienie.  

Edward Mróz stwierdził, że lodowisko mogłoby stać na przykład na kortach, bądź na orliku. 

Składowania wymagają jedynie bandy i zwijana mata gumowa.   

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski powtórzył, że ze strony urzędu jest wola realizacji 

zadania, jednak trzeba to dobrze przemyśleć. Być może na budowanym stadionie znalazłoby 

się miejsce na lodowisko. 

Między radnymi wywiązała się dyskusja w temacie finansowania inwestycji. W dyskusji 

udział wzięli: 

- Skarbnik Wioleta Zator 

- Radny Grzegorz Jędrzej.   

Radny Witold Rygorowicz wyraził zdanie, że komitet wykonał kawał dobrej pracy odnośnie 

inicjatywy uchwałodawczej. Stwierdził, że jest teraz dobry moment na przeanalizowanie 

rozbieżności odnośnie kwot realizacji zadania. Dodał, że podpisuje się za pomysłem. 

Głos w temacie zabrała Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek, która 

powiedziała, że nie miała możliwości zapoznania się z projektem uchwały, chce się jednak 

odnieść do kwestii, które usłyszała na komisji. Potwierdziła, że na stadionie znajdzie się 

miejsce dla posadowienia lodowiska, wcześniej w miejscu tym będzie znajdowało się 

rolkowisko. Oznajmiła, że jest kwestia, która budzi jej obawy, a mianowicie fakt czy zostało 

zweryfikowane przyłącze prądowe. Na kortach podłączając dwa dmuchańce dochodzi do 

wybicia korków. Jeśli kwestia ta nie została zweryfikowana to trzeba wystąpić do Taurona o 

zmianę warunków i odpowiednią instalacje przyłącza. Należy na to zwrócić istotną uwagę, 

aby nie doszło do sytuacji kiedy gmina zakupi lodowisko, a nie będzie miała możliwości 

podłączenia go.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budowy sztucznego lodowiska w Prudniku (druk 

nr 132) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



11 

 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

 

 

  

Przewodniczący Komisji   

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Bartosz Trytek 

 

 

  
 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 


